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Lucas Digne udzielił wywiadu dla L'Equipe, w którym odpowiadał również

na pytania odnośnie swojej przyszłości w Romie. 

 

Spodziewałeś się, że na dwa miesiące przed startem Euro, obrońca

Juventusu, Evra, będzie nadal w reprezentacji?

- Gdy przybywam na reprezentację, nie stawiam sobie żadnych pytań. Jestem tutaj,

aby reprezentować Francję. Nie ja dokonuję wyborów, robię to, co mi mówią.

 

Roma?

- Moim pierwszym celem był powrót do Romy i jak najczęstsza gra. Doszło do tego i

mam szczęście. Opuszczenie PSG było dla mnie dobrym wyborem, potrzebowałem

gry w każdym tygodniu.

 

Nie chcesz wychodzić poza teraźniejszość w Romie?

- Moja przyszłość nie zależy ode mnie, nie mam kontraktu w ręce.

 

A jeśli nie zostaniesz powołany na Euro?

- Byłoby to wielkie rozczarowanie, bo z tego powodu chciałem odejść z PSG.

 

Konkurencja z Evrą?

- To popycha mnie do doskonalenia się, starania się rozwijać każdego dnia. Również

ja chciałbym być w drużynie narodowej, w wieku 34 lat, tak jak on. Chciałbym

pozostać na wysokim poziomie w tym wieku.
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